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"Nie spodziewaliśmy się takich wyników. Teraz po prostu musimy mocniej

pracować" - tymi słowami, określił początek sezonu zespołu Romy,

Leandro Paredes. Argentyński pomocnik, w krótkim wywiadzie dla Sky

Sport wypowiedział się na temat początku nowego sezonu, zupełnie

nieudanego dla Romy.

- Sobotnie spotkanie jest ważne, mam nadzieję, że stadion będzie pełny. Pierwsze

mecze Romy? Dwa wyniki były zupełnie nieoczekiwane, czyli porażka z Porto i remis

z Cagliari. Teraz myślimy tylko o ciężkiej pracy aby się znacznie poprawić.

Pracujemy ciężko pod każdym względem, po prostu musimy zrobić jeszcze więcej.

Zawsze mówiłem, że Roma to mój zespół , jestem szczęśliwy w Rzymie. Teraz chcę

wnieść mój wkład w nasz wspólny sukces.
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